
1 

 

Z A P I S N I K 

S 15. SJEDNICE ŠKOLSKOGA ODBORA OSNOVNE ŠKOLE NIKOLE ANDRIĆA, 

VUKOVAR  KOJA JE ODRŢANA 

8.12.2014. GODINE U  13.00 SATI 

(sjednica se tonski snima putem diktafona te se zapis ĉuva) 

      Klasa: 003-06/14-01/24 

      Urbroj: 2188/02-83-14-1  

 

NAZOĈNI ĈLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA :           NISU NAZOĈNI: 

                             

  1. Sanja Vukiĉević                   1. Dalibor Rendulić, opravdano 

  2. Martina Prpić-Kukuljica       2. Damir Kruljac, opravdano 

3. Igor Naletilić         

4. Milenko Šljukić 

5. Jasmina Jukić 

 

OSTALI NAZOĈNI: 1  Josipa Kotromanović Sauka, zamjenica ravnatelja 

   2. Anita Pinjuh, tajnica škole 

 

Sjednicom predsjedava Martina Prpić-Kukuljica predsjednica Školskog odbora. 

Sjednica se tonski snima. 

Predsjednica je konstatirala kako je na sjednici nazoĉna natpoloviĉna većina ĉlanova 

Školskog odbora, te se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica je predloţila sljedeći  

 

 D N E V N I  R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice Školskoga odbora 

2. Suglasnost za zasnivanje radnog odnosa do 60 dana za 

    - uĉitelja glazbene kulture 

    - uĉitelja engleskog jezika 

    - uĉitelja razredne nastave 

3. Suglasnost za primanje u radni odnos na neodreĊeno vrijeme struĉnog 

    suradnika pedagoga 

4. Razno 

 

Predloţeni dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 1. 

Zapisnik s 14. sjednice Školskog odbora poslan je na e-mail ĉlanovima Školskog 

odbora. Na isti nema primjedbi i jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 2. 

Kako još uvijek nismo dobili suglasnost za raspisivanje natjeĉaja od strane Ureda 

drţavne uprave, a zbog isteka roka od 60 dana na koji su ugovori o radu bili sklopljeni dana 

24. studenoga 2014.g. ponovno je zasnovan radni odnos do 15 dana na puno radno vrijeme na 

radnom mjestu uĉitelja razredne nastave s Marinom Sekulić (zamjena za Gordanu Dujmović), 

Marijom Zadro (zamjena za Divnu Dujić) i Marijanom Kršić (zamjena za Josipu 

Kotromanović Sauku), te na nepuno radno vrijeme na radnom mjestu uĉitelja glazbene kulture 

s Aleksandrom Krtinić (za koju se ĉeka tumaĉenje MZOS-a moţe li predavati u OŠ s 
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steĉenim zvanjem).  Dana 1. prosinca 2014.g. djelatnica Vanda Miliĉević je prekinula 

rodiljski dopust, te se vratila na rad, meĊutim u kontinuitetu koristi godišnji odmor za 2014.g., 

te je iz tog razloga zasnovan radni odnos na radnom mjestu uĉitelja engleskog jezika do 15 

dana s Ingom Dragušicom. Zbog potrebe kontinuiteta nastavnog procesa traţi se suglasnost za 

zasnivanje radnog odnosa s navedenim djelatnicama do popunjavanja radnih mjesta temeljem 

natjeĉaja (ili povratka odsutnih djelatnica na rad), a najduţe do 60 dana. Temeljem pisanog 

prijedloga Školski odbor je jednoglasno dao suglasnost. 

 

 TOĈKA 3. 
Škola je dana 28. studenoga 2014. godine objavila natjeĉaj za popunu radnog mjesta struĉnog 

suradnika pedagoga, na neodreĊeno, puno radno vrijeme. Na natjeĉaj se prijavilo 19 kandidata. 

Natjeĉaj je objavljen na oglasnoj ploĉi škole, te mreţnim stranicama Škole i Hrvatskog zavoda za 

zapošljavanje. Nitko od prijavljenih kandidata ne ostvaruje prednost pri zapošljavanju, te se predlaţe 

Tjaša Vranić, VSS iz Vukovara, za zasnivanje radnog odnosa na radnom mjestu struĉni suradnik 

pedagog. Tjaša je u Školi radila na zamjeni uĉitelja engleskog jezika, te nakon odlaska pedagoginje i 

na poslovima pedagoga do 60 dana. Vrlo je korektan radnik, pokazala je izvrsnost u radu i hvale ju 

kako uĉenici tako i uĉitelji ove škole. 

                
TOĈKA 4. 

Zamjenica upoznaje s prijedlogom domara i uĉitelja TZK o sjeĉi topole. Topola se 

nalazi u školskom dvorištu i stvara velike probleme u realizaciji nastave TZK. Školski odbor 

predlaţe zamjenici obraćanje osnivaĉu, kako bi se utvrdilo smije li Škola posjeći Topolu. 

Vjerouĉitelj Ljubomir Abadţić dostavio je zamolbu Radija Dunav za sudjelovanje 

uĉenika u radio emisiji „Uĉenici na radiju“. Roditelji će potpisati suglasnost, te će sudjelovati 

samo djeca ĉiji su roditelji suglasni. Školski odbor se slaţe s navedenim. 

Posljednjih nekoliko mjeseci smanjili smo troškove telefona, meĊutim zamjenica 

smatra kako se na tom planu još moţe poraditi te je kontaktiranjem Hrvatskog telekoma došla 

do ponude kojom bismo smanjili troškove telefona za još nekih 400,00 kn. Opcija koja se 

nudi je centrala sa 4 linije i besplatni pozivi na fiksne linije za 300,00 kn, takoĊer bi u toj 

cijeni dobili i 4 beţiĉna ureĊaja. Zamjenica bi uzela još i dva mobilna ureĊaja koji bi se 

koristili za pozive na mobitele, s tim da bi sveukupni trošak raĉuna za telefone iznosio oko 

600,00 kn. Školski odbor na predloţeno nema primjedbi. 

Zamjenica izvješćuje kako će se stolice koje se nalaze u podrumu škole i koje su za 

školu neupotrebljive jer su vrlo niske, donirati vrtiću Vukovar 1. 

 

Daljnjih pitanja, prijedloga i informacija nije bilo, te je sjednica završena u  13.40 sati. 

 

 

 

ZAPISNIĈAR:                                                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA:                                                                 

Anita Pinjuh                                                         Martina Prpić-Kukuljica    

   

 


